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Leden van verdienste 



Computer 
Voorzitter:  M.H.T.Suppers   -   Secretaris: J.M.J.Wisse    -    Penningmeester: J.M.J.Wisse    -    Hb vertegenw.  L.J.Groot   
 

Clubavond:  maandag  van 19.15 tot 22.30 uur Emailadres afd. Computer:  assvcomputer@gmail.com                                     

Handboogsport 
Voorzitter: R.Nieuwendam  -  Secretaris:                      Penningmeester: D.Lublink  -  Hb vertegenw.    
 

Clubavond:  dinsdag  van 19.00 tot 23.00 uur                 Emailadres afd. Handboog:  ronaldnieuw@gmail.com 

Darten 
Voorzitter: R.Weggemans   -   Secretaris: C.Wanders   -   Penningmeester: M.Wanders   -   Hb vertegenw. C.Wanders       
 

Clubavond:  Woensdag                     Emailadres afd. Darten:  a.s.s.v.dartclubamsterdam@gmail.com 

Biljarten 
Voorzitter: F.Sterk    -    Secretaris: H.Tolk   -    Penningmeester R.P.Ram    -    Hb vertegenw. F.Sterk     
  

Clubavond: Maandag t/m vrijdag  Emailadres afd. biljart:   biljart.assv@ziggo.nl 

Line-Dance 
Voorzitter:  C.van Rijn-Gerzee   -   Secretaris:  D. van der Hurk   -   Penningmeester: I. van der Hurk   -   Hb vertegenw. C.van Rijn-Gerzee   
 

Clubavond:  Maandag                          Emailadres: afd. Line-Dance: 

 
Dagelijks bestuur 
Voorzitter  A.Schmalgemeijer    Westhove 74    2134 VP    Hoofddorp   06-12536587 
Secretaris   J.M.J.Wisse       Schutterstraat 8                2024 RD    Haarlem   06-17668421  
Penningmeester  F.Hardeman       Poseidonsingel 55d   1363 TR     Almere   06-33167551                            
ASSV Gironummer IBAN:   NL35INGB0004510278 
2e Penningmeester  M.H.T.Suppers         Kruidbergerweg 53  2071 RB     Santpoort Noord                         06-21647002 
Alg.Adjunct    P.Meerveld       Wales 8         1448 JK     Purmerend   0299-439869 
 
                            E-mail adres:  assvpost@gmail.com   (email niet gebruiken voor opzeggingen) 
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Schietsport 
Voorzitter: R.Panhuijsen   -   Secretaris: T. van den Berg   -   Penningmeester: W.Jansen-Numan   -   Hb vertegenw.  
 

Clubavond:  elke maandag, woensdag en donderdag 19.30 tot 22.30 uur          Emailadres afd. Schietsport:  luchtschietsportassv@gmail.com 

Showdown 
Voorzitter: A.Tool   -   Secretaris: A.Keizer   -   Penningmeester: M.Lakhani   -   Hb vertegenw. J.Jonk-Brouwer                            
 

Clubavond: elke woensdag van 19.30 tot 22.00 uur        Email adres secretaris:  secretarisassvshowdown@gmail.com 

Sjoelen 
Voorzitter: A.Groot-de Pruis   -   Secretaris: A.Binnneveld   -   Penningm.: J.Binneveld   -   Hb vertegenw. A.Binneveld  
 

Clubavond: elke dinsdag van 19.30 tot 22.30 uur                                                   Emailadres secretaris:   rudeaprint@gmail.com 
  

Tafeltennis 
Voorzitter: R.Bijlsma   -   Secretaris: J.P.Hamel   -   Penningm. R.Schaafsma   -   Hb vertegenw. J.P.Hamel    
 

Trainingsavonden: Maandag van 19.00 tot 23.30 u.  Competitieavonden: Woensdag  19.00 tot 23.30 u.     Emailadres:  

 

Telefoon A.S.S.V. 020-6000472        Adres A.S.S.V. :  Ouderkerkerlaan 10    1115 NS  Duivendrecht 
 

Ledenadministratie:  Secretaris:  H.Wisse 
 
Zaalbespreking:  Pia Meerveld,  06-46872959  of via:  e-mail: meerveldpia@gmail.com  
 

Algemeen E-mail adres voor ASSV :      assvpost@gmail.com   
Naar dit e-mail adres kan de post voor alle Assv-zaken gestuurd worden; Kopij voor de Koppeling, mail voor      
bestuur etc. 
Ook voor ledenadministratie wijzigingen. Niet voor opzeggen lidmaatschap! Dit dient schriftelijk te gebeuren bij 
de secretaris van de eigen afdeling  (persoonlijke leden zeggen op bij de 2e penningmeester) 
 
 
Homepage    :   www.assv.nl   (beheer website en beeldscherm (bij de bar):  Marius Suppers) 
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Wanders - Hermans M. 3-mei 

Jonk-Brouwer J. 6-mei 

Lom,  J.van 7-mei 

Wanders C. 7-mei 

Biervliet D. 11-mei 

Klijn J. 13-mei 

Brugge J.C.J. v/d 14-mei 

Coenraats J. 14-mei 

Knetemann- van Rijn B. 14-mei 

Pijlman - Kloezen H. 14-mei 

Funck E. 16-mei 

Koezen-Schuurer A.A. 16-mei 

Halsema-Buwalda A. 17-mei 

Lambregts P. 20-mei 

Suppers M.H.T. 24-mei 

Schuiten F. 26-mei 

Kwakernaat W.N. 28-mei 

Meerveld - Kleis F.H.M. 30-mei 

Lunzen  B. van 31-mei 

Meerveld T.F. 2-apr 

Hardeman F. 3-apr 

Tolk H. 3-apr 

Havinga T. 5-apr 

Bergfeld J.F. 6-apr 

Ninaber F. 9-apr 

Cheol 11-apr 

Schuiten H. 12-apr 

Tjon H. 14-apr 

Lublink D. 24-apr 

Esser D. 26-apr 

Schouten J.F.T. 27-apr 
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Uitnodiging tot het bijwonen van de Algemene Ledenvergadering van de A.S.S.V.  

De vergadering zal worden gehouden op donderdag 27 maart 2025, in de recreatiezaal van de  A.S.S.V. te 
Duivendrecht  

Aanvang 20.00 uur precies. Indien het volgens de statuten vereiste aantal leden niet  aanwezig is, 
wordt de vergadering gesloten en wordt een nieuwe vergadering belegd,  aanvang 20.15 uur op   
dezelfde plaats met dezelfde agenda.  

Tijdens de vergadering vinden er geen andere activiteiten plaats en is de bar gesloten.  

AGENDA  

1. Opening.  
2. Notulen van de Algemene Ledenvergadering van 28 maart 2024.   
3. Ingekomen stukken.  
4. a) Jaarverslag van de secretaris.  

b) Jaarverslag van de penningmeester.  
c) Verslag van de financiële commissie.  

5. Begroting 2025.  
6. Bestuursbeleid.  
7. Behandeling ingediende voorstellen.  

Pauze  
8. Bestuursverkiezing.  
9. Verkiezing financiële commissie.  
10. Rondvraag.  
11. Sluiting.  

Ad punt 7.  
Voorstellen dienen uiterlijk 21 maart aan het bestuur ter hand te worden gesteld. Alleen voorstellen 
die in de vergadering thuishoren worden in behandeling genomen.  

Ad punt 8.  

Aftredend en niet herkiesbaar Voorzitter  

Aftredend in 2025 Commissaris afdeling Showdown 

Aftredend in 2025 Commissaris afdeling Tafeltennis 

 

J.M.Wisse,  Secretaris 



 

 
 CONCEPT  

 
Notulen van de Algemene Ledenvergadering van A.S.S.V. gehouden op donderdag 28 maart 2024  
 
 
Aanwezig: 31 personen inclusief 4 leden dagelijks bestuur.  
 
 
1. Opening.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2.       Notulen van de Algemene Ledenvergadering van 30 maart 2023.  
 
           Er zijn geen inhoudelijke op-/aanmerkingen op het verslag zodat dit definitief gemaakt wordt.  
 

3.        Ingekomen stukken 
.  

          Bericht van verhindering; Pia Meerveld, Ineke Kooistra, Nico v.d. Zee, Jan van Kooten, Kick Hak                     
 voort, Bram Boogaard, Marja Wanders, Guus de Lange, Annie en Wim Kwakernaat en Cees de       
 Gast.     

          Verslag kascontrole commissie, wordt behandeld bij 4c.  
 
4a.       Jaarverslag van de secretaris.  
 
 

 

Om 20.00 opent voorzitter Albert Schmalgemeijer de vergadering en heet alle aanwezigen hartelijk 
welkom.  
Volgens artikel 17, lid 10 van de statuten moet 1/5 van de stemgerechtigde leden aanwezig zijn. 
Aangezien dit niet het geval is sluit de voorzitter deze vergadering om deze vervolgens een        
vervolgvergadering te heropenen.  
Nogmaals wordt iedereen welkom geheten speciaal Mevr. J. de Vries – Kromhout en Dhr. F.     
Hardeman beide leden van verdienste.  
Hij vraagt een ogenblik stilte voor de ons ontvallen leden, R. Bartelsman, F.G. van Westerloo,      
P. Boonstra en P. Vermeulen (lid van Verdienste), D. Borgsteede, R. Amerikhan, V. van Putten,    
J. Faas, Mevr. Daalman en Mevr. B. Enninga.  
De voorzitter doet een beroep op iedereen om nieuwe leden binnen te halen. Er zijn plannen om 
een Drone-club op te richten binnen de A.S.S.V. en dit is misschien aantrekkelijk voor jongeren. 
De voorzitter heeft een gesprek gehad met de regiomanager van Hfdo en Asd en deze gaat         
proberen om de werkoverleggen te laten plaatsvinden op de locatie van de A.S.S.V. 

De secretaris heeft helaas geen rooskleurig verslag. We hadden afgelopen jaar best veel              
activiteiten staan maar hebben door te weinig belangstelling een aantal dingen moeten schrappen. 
We zouden graag nieuwe aanwas van leden willen hebben en nieuwe activiteiten willen ontplooien 
maar helaas blijft de belangstelling minimaal. Ook zijn we al meer dan een jaar op zoek naar     
geschikte mensen die ons bar team zouden kunnen versterken. De NS heeft inmiddels wel weer de 
weg naar onze accommodatie gevonden en gebruikt deze overdag voor weerbaarheidstrainingen 
van Service & Veiligheid. Dat onze vereniging desondanks al 75 jaar bestaat is een prestatie van 
formaat. Een prestatie van de leden en hun besturen voor hun sport of hobby. En we gaan ervoor 
om de 80 jaar te halen.  
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b. Jaarverslag van de penningmeester.  
De penningmeester geeft een korte toelichting op het financieel verslag.  
Voorgaande jaren kon ik alleen maar negatieve geluiden laten horen maar het jaar 2023 was het allemaal 
wat positiever, de omzet ging omhoog (mede door de externe inbreng, lees NS), de winstmarge ging einde-
lijk weer omhoog (prijsverhogingen). Wel bleef onze liquiditeit verder dalen maar dat werd vooral veroor-
zaakt door de uitgaven voor activiteiten van de afdelingen en de A.S.S.V. in ons 75e jubileumjaar.  
Een blijvende zorg voor het Dagelijks Bestuur is dat het aantal leden blijft teruglopen en de clubavonden 
steeds stiller worden en dit merken de barmedewerkers ook die staan soms een avond voor maar 8 perso-
nen. Misschien kunnen wij als A.S.S.V. leden zelf iets doen om nieuwe leden te werven. Als ieder lid er nu 
voor zorgt, dat zij/hij 1 nieuw lid aanbrengt dan kunnen wij het voortbestaan van de A.S.S.V. zeker nog 
vele jaren garanderen, maar ja of dat lukt…..?  
Positief in het afgelopen jaar was het toernooi wat door de afdeling Biljarten tijdens de Zomerstop werd 
georganiseerd. Door de grote belangstelling was er niet alleen een hogere omzet maar vooral een superge-
zellige sfeer in de accommodatie en daar doen wij het tenslotte allemaal voor.  
Wij gaan er dit jaar weer een mooi, gezellig jaar van maken en hopen, dat wij U allen weer op de clubavon-
den, de toernooien in onze accommodatie zullen zien.  
 
c. Verslag van de financiële commissie.  
De verklaring van de commissie wordt voorgelezen. Ze hebben geen onregelmatigheden gevonden en stel-
len de vergadering voor om het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde beleid. De vergadering gaat 
akkoord.  
 
Begroting 2024. De begroting wordt doorgenomen en hier zijn geen vragen of opmerkingen over. De  
begroting wordt geaccepteerd.  
 
Dit jaar vieren de afdelingen Handboog, Line Dance, Schietsport en Show Down een lustrum.  
 
Bestuursbeleid.  
 
Wij als Dagelijks Bestuur van de A.S.S.V. hebben besloten om vanaf 1 april 2024 de barmedewerkers een 
vergoeding te geven wanneer zij op de club avonden dienstdoen. Alle aanwezigen gaan hiermee akkoord. 
En misschien maakt dit het ook wat aantrekkelijker om nieuwe medewerkers te werven voor het bar team.  
Elly de Gast biedt aan om overdag en in het weekend te helpen. Fred is blij met deze aanbieding en houdt 
dit in gedachte maar de knelpunten liggen met name op de avonden.  
 
Behandeling ingediende voorstellen.  
Er zijn geen ingediende voorstellen.  
 
Korte Pauze  
 
Bestuursverkiezing.  
 
Van het dagelijks bestuur zijn de algemeen adjunct, Pia Meerveld en 1e penningmeester, Fred Hardeman 
aftredend en herkiesbaar en tijdens de vergadering worden ze opnieuw herkozen voor een periode van 3 
jaar. Dit is de laatste termijn van Fred Hardeman als penningmeester en hij doet meteen een oproep voor 
een nieuwe penningmeester,6 
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meld je aan als kandidaat. Je wordt niet meteen in het diepe gegooid wat je gaat eerst meelopen om bekend 
te raken met de materie.  
 
Commissaris afdeling Darten -> Cor Wanders  
Commissaris afdeling Line Dance -> Ineke van Rijn  
Commissaris afdeling Schieten -> nog onbekend  
 

 
Verkiezing financiële commissie.  
De financiële commissie bestaat nu uit: dhr. J. van Kooten (laatste jaar) en mevr. H. Pijlman (2 jaar) en om-
dat van de huidige financiële commissie mevr. Thijsse-Gardien is gestopt moet er een nieuw lid gekozen 
worden. Dhr. C. Wanders stelt zich beschikbaar en wordt gekozen voor een periode van 3 jaar.  
  
Rondvraag.  
 
Dhr. Tom Jansen wil graag weten hoeveel leden de A.S.S.V. nog heeft. Antwoord: ongeveer 354 leden op 
dit moment.  
 
Sluiting.  
 
De voorzitter doet nog een laatste oproep aan de leden die niet aanwezig waren om hun hoofd eens te laten 
zien op de vereniging.  
Dhr. Karel Schulitz heeft een idee om een uitvraag te doen onder de leden of de mensen wel kunnen en  
willen komen als er overdag activiteiten georganiseerd worden. De voorzitter gaat een uitvraag doen in de 
Koppeling: Wat zouden wij als Bestuur moeten doen om u hier te krijgen. En omdat er verder niets meer 
aan de orde is, sluit de voorzitter om 21.00 uur de vergadering, bedankt iedereen voor zijn/ haar inbreng en 
wenst allen wel thuis.  
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O p dinsdag 28 november 1978 werd in Kampen de jaarlijkse veldloop georganiseerd. Ik zat toen als        
brigadier bij  het paraat peloton 1978-4. De jonge collega's die pas van de opleidingsschool kwamen   

moesten de ME-opleiding volgen bestaande uit diverse oefeningen.  
Ik had daar al diverse keren gelopen en vroeg aan mijn collega brigadiers of dit ook voor het peloton      
geschikt was.  
Dat was het, maar dan op de fiets terug naar de MEOC in Amsterdam. Een afstand van ongeveer 100      
kilometer. 
  

Er moesten wel enige voorbereidingen worden getroffen, zoals bij extreme harde Zuidwestenwind die we 
dat op de Oostvaarderdijk die we eventueel tegen zouden hebben. Wij namen contact op met de politie   
Lelystad waar een adjudant in dienst was die eerder bij de Amsterdamse politie had gediend. Wij legden het 
probleem aan hem voor en vroegen of het mogelijk was om bij extreme weersgesteldheid de fietsen voor 
één nacht op de binnenplaats van  het politiebureau gestald mochten worden. De ruimte was te klein om 50 
fietsen te bergen. De volgende dag belde hij ons op dat we -indien nodig de fietsen op het terrein van de 
gemeentewerf konden stallen. 
 

Twee  dagen voor het loopevenement was de wind gedraaid van Zuidwest naar Noordoost, wat voor ons 
een geweldige opsteker was.  
Zowel de wedstijd-als prestatielopen waren zwaar; koud en veel wind. Toch werden door enkelen van ons 
goede resultaten behaald 
Aan het einde van de prijsuitreiking wenste de voorzitter ons veel succes met de fietstocht naar Amsterdam. 
De meesten hadden al een vermoeden, daar de fietsen aan het MEOC waren weg gehaald.  
Doordat we wind mee hadden, verliep de tocht van ongeveer 40 kilometer naar Lelystad voortvarend. 
In het restaurant dat besproken was, kregen we één menu voorgeschoteld n.l. stamppot zuurkool met worst. 
Na het diner weer op de fiets richting Amsterdam. Even een leuk voorval, toen we bijna de dijk bijna     
hadden bereikt, had een automobilist toeterend kennelijk veel haast. Met hoge snelheid reed hij de hoek van 
een straat om en kwam met een doffe klap tegen obstakel tot stilstand. 
Luid bellend en zwaaiend reden wij hem voorbij. De tocht over de Oostvaarder dijk verliep voorspoedig. 
Bij de Hollandse brug stond de cadi wagen. We hadden 15 minuten de tijd om wat te nuttigen.  
Het laatste gedeelte was het zwaarst, nu pal tegen. Doch met een paar beulen aan de kop, arriveerden wij 
om 23.30 bij het MEOC aan de 3e Oosterparkstraat. Al met al een mooie oefening. 
 

De reacties van de jongens waren ook positief en voor herhaling vatbaar. 
 

Luit Jan Groot 



Voorzitterpraat 

 

B este Biljartleden   
Wat hebben we de afgelopen weken gedaan: 

In de eerste plaats wil ik even vermelden dat At Stend  op 9 februari Nederlands     
kampioen geworden driebanden groot in de eerste klasse KNBB. 

At, namens de leden en het bestuur van de afd. biljart ASSV van harte gefeliciteerd met 

het behalen van dit kampioenschap. 

Op 22 febr. is het Invitatietoernooi driebanden gespeeld wat door Cees de Gast was    

georganiseerd. Er deden die dag 6 teams mee die bestonden uit drie spelers. We        

begonnen in de na morgen om 9.45 uur want er moesten ongeveer dertig partijen      

gespeeld worden. Door de zeer goede organisatie van Cees is dit ook gewoon gelukt want 

we waren rond 17.15 uur gereed. Na een dag lang gezelligheid en sportief gedrag      

werden de finales gespeeld door Team drie van de Assv bestaande uit (J. Meeuwissen – 

K. Ibrahim en F. Sterk) en het team van Amersfoort. Deze finale werd ook glansrijk     

gewonnen door team 3 van de ASSV. Zo kwam er dan ook weer een einde aan een       

gezellige zaterdag biljarten. 

Dan werd er op 8 maart ook weer het toernooi ASSV woensdagmiddag tegen B.V,Vooruit 

gespeeld.  Hierbij verhaal van Bernadette Pilanen. 
 

Zaterdag 8 maart stond weer de ontmoeting gepland met onze biljartvrienden van BV 

Vooruit uit Purmerend. Twee keer per jaar komen zij met 12 man naar Amsterdam om 
tegen ons te spelen, daar zij zelf maar beschikken over twee tafels. De voorbereidingen 
zijn getroffen om er weer een gezellige en sportieve dag van te maken. We hebben afge-

sproken om de moyennes te berekenen over 25 beurten, zodat een ieder weer op tijd 
naar huis kan. Karel Schoelitsz  heeft dat voor de ASSV-ers bepaald aan de hand van de 

woensdagmiddagcompetitie en de resultaten van onze vorige ontmoeting en Cor Ceelie  
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deed dat voor BV Vooruit. Kees de  Boer (mijn 

partner) stopte dit alles in de computer en zorgde 

voor de wedstrijdformulieren en op de dag zelf 

neemt hij plaats achter het bureau om de       

uitslagen te verwerken. We vormen met zijn  

drieën het welkomstcomité. Meteen als de     

Purmerenders de zaal inkomen ontdekken ze de 

nieuwe foedraalhouders en maken daar       

dankbaar gebruik van. Na mijn inleidende 

praatje met een welkomstwoord,  de bekende   

regels en de vraag om niet allemaal tegelijk naar 

Fien te gaan om te eten, gaan we aan de slag in 

een goede sfeer. Na veel spannende wedstrijden 

werd tegen 15.30 uur de laatste partij gespeeld. 

Iedereen wachtte in spanning op de uitslagen,  

die was zeer verrassend. In al die jaren dat we 

tegen elkaar spelen is het geëindigd in een uniek 

gelijkspel. Na overleg met Cor bleef de beker in 

Amsterdam, omdat wij percentueel net iets beter 

uit de verf kwamen.  Rest mij nog iedereen te     

bedanken voor zijn/haar aanwezigheid en inzet. We kijken alweer uit naar onze        

volgende ontmoeting op 11 oktober. 

Groeten, Bernadette Pilanen 

Dan worden er dit seizoen nog div finales gespeeld door de VABB. Op een aantal van 

deze finales kunnen ook de leden van de Assv inschrijven en meedoen. Jullie worden 
daar steeds tijdig over ingelicht. Wat betreft toernooien van de Assv blijft dit seizoen  

alleen nog het kikkertoernooi over dat gespeeld wordt op zaterdag 24 mei. Ook daar  
krijgen jullie nog bericht over. 
Dan blijven er nog ongeveer 7 weken over om de diversen competities uit te spelen.   

Het bestuur en de wedstrijdleider vragen jullie dan ook om deze competitie uit te     
spelen, en mocht je hier problemen mee hebben neem dan van tevoren even contact op 
met de wedstrijdleider M. v. Rijn. 

Dan hebben we op dinsdagavond 18 maart de jaarvergadering gehouden. 
Ik zelf vind als voorzitter dat het een heel goede vergadering was zowel aan de kant van 

de bestuursleden en de leden die aanwezig waren. Jammer is wel dat het ieder jaar 
weer dezelfde aanwezigen zijn (incl bestuur 25 mensen). Ik hoop nog steeds dat we een 
keer een vergadering kunnen houden met meer dan 50 leden. Het werk van het         

bestuur en een aantal vrijwilligers verdient dit in feite wel om wat meer belangstelling 
te hebben op de vergadering. 

Dan rest mij alleen nog te zeggen dat ik hoop een groot aantal leden van onze afd. zie 
op de algemene ledenvergadering op donderdag 27 maart aanstaande. 
 

Verder tot ziens in de biljartzaal. 
Fred Sterk 
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Ik moet even iets rechtzetten, ik ben in de vorige koppeling vergeten Hetty te vermelden 

bij de jarigen, Hetty was 20 Februari jarig. ik hoop dat je een fijne dag heb gehad en 
alsnog van harte gefeliciteerd en sorry ik zal beter opletten. 
 

Maandag 20 Januari; 

W e zijn vanavond begonnen met “I’M Free” en we kregen ook weer een nieuwe Nr. 
24 “Eyes Like Diamonds” . We hebben 11 dansen gedaan en we eindigen altijd 

met “Blessed”. Ingrid, Dominique, Marijke, Bianca waren er niet. 
 

Maandag 27 Januari; 

We kregen vanmorgen een mailtje van Muriël. Ze was gevallen en had veel pijn, ze ging 
naar de dokter dus vandaag 
geen dansen. 
 

Maandag 3 Februari; 
Alweer de 2e maand van het 

jaar 2025. Begon niet zo 
goed voor mij want ik ben 

voor niets naar A.S.S.V.    
geweest. Er was geen      
dansen, volgens Ineke zou 

Dominique iedereen een 
mailtje sturen, maar heel 
slordig als je er een paar  

vergeet, ik kwam dus voor 
niets.  Die andere die geen 

mail had ontvangen kon 
toch niet dus die had     
mazzel. 
 

Maandag 10 Februari; 

Ineke begon haar verhaal 

dat Annie er niet was en 
voorlopig ook niet komt. Het gaat niet helemaal goed met haar. Annie sterkte. Ze vertel-
de ook dat we 10 Maart onze    jaarvergadering houden, dus allemaal deze datum note-

ren. 
Er was gelukkig weer dansen, Muriël kan niet veel voordoen, ze moet het rustig aan 

doen. Ze heeft een scheurtje in haar heup, maar ze zei wat we doen moesten en Dick 
deed de pasjes voor. We begonnen met “Austin Baby”. We hebben ook weer een oude 
gedaan, dans nr. 53 “Dont You Wish “.  We hebben weer 11 dansen  gedaan. Alleen  

Annie, Marijke, Bianca waren er niet. In de pauze heb ik een drankje gegeven want ik 
was 2 februari jarig. 
 

Maandag 17 Februari; 

We zijn vandaag begonnen met “Lucky Lips “ en  we kregen natuurlijk weer een nieuwe 
nr. 25 “Country As Can Be “hij was niet zo moeilijk, we hadden ook weer een oude, nr. 

53 “Don’t You Wish “, die hadden we vorige week ook gedaan. We hebben 11 dansen  
gedaan. Andrea, Annie, Ingrid, Dominique, Bianca, Rinus waren er niet. 
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Maandag 24 Februari; 

 We begonnen vandaag met “Abcry To Me “ en daarna weer een nieuwe nr. 26 “Amame “ 
ook weer een leuke dans maar ook een moeilijke en lange dans moeilijk om alle pasjes 

goed te onthouden. Maar als we hem vaker zullen doen lukt het vast wel. We hebben 10 
dansen gedaan. We hadden maar een kleine groep Jolanda, Dominique, Bianca waren 
er niet, Andrea ook niet die was bij Annie want daar gaat het niet goed mee en Rinus 

heeft last van zijn heup dus kan even niet dansen. 
 

Maandag 3 Maart; 

Alweer de 3e maand van het jaar. We begonnen vandaag met “Ann Girl Like You“       
We hadden geen nieuwe want we hadden maar een kleine groep. Muriël wacht wel tot 
iedereen er weer is. We hebben wel 11 dansen gedaan, het is niet niks. Ingrid en       

Dominique waren de beest uithangen in Oeteldonk, Trudy en Bianca waren er ook niet, 
Rinus zien we voorlopig ook niet want hij heeft last van zijn bekken en kan niet dansen. 
Annie is opgenomen in een zorginstelling. 
 

Maandag 10 Maart; 
Vandaag hebben we onze jaarvergadering, dus we zijn begonnen met vergaderen en 

daarna hadden we eerst pauze en kregen een  drankje van het bestuur en daarna    
konden we nog even gaan dansen.  We zijn begonnen met “Blue Rosis”. In totaal heb-

ben we nog 6 dansen gedaan en we zijn een kwartiertje langer doorgegaan. We hadden 
een grote groep. Rinus heeft nog teveel pijn durft nog geen auto te rijden en Bianca 
komt voorlopig ook niet, want ze moet geopereerd worden aan haar rug en Annie zit in 

een tehuis ze horen morgen wat er verder gaat gebeuren. 
 

Maandag 17 Maart; 

We begonnen vandaag met “A Bar Song” en daarna weer een nieuwe nr. 26 “I Sold My 
Soul” niet zo’n moeilijke dans en toen hebben we nog een paar dansen gedaan en na de 
pauze zei Muriël, roepen jullie maar.  Toen werden er nog een paar dansen geroepen in 

totaal hebben we toch 14 dansen gedaan, we hadden weer niet zo’n grote groep, Ineke 
en Trudy hadden bardienst want Pia is nog op vakantie, ze hebben om de beurt af en 
toe meegedaan. Annie heeft opgezegd want dansen en sjoelen zit er niet meer in. Ze wil 

wel graag maar het gaat echt niet,  Ingrid, Dominique waren er niet. De Jarigen in 
Maart en April zijn 6 Maart Trudy, 24 April Hellen, 24 April Dick. 

 

          Elly de Gast 
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Toegangsprijs € 10,00  Incl:  Bij binnenkomst een kopje 
koffie / thee met wat lekkers, middaglunch, warm en 
koud hapje tussendoor. 

U kunt zich opgeven op de maandagavond bij Andrea en op de 
dinsdagavond bij onze sjoelavond. 

ER IS OOK WEER EEN PRACHTIGE TOMBOLA 


